
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 6. august 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål E

Vil ministeren kommentere artiklen »Giftig kemi smadrer lungerne hos ansatte på jysk fa-

brik« bragt i Fagbladet 3F den 21. juni 2019, hvor det fremgår, at en række medarbejdere

på SKY-light i Varde har fået alvorlige lungesygdomme efter at have arbejdet med det gif-

tige stof PMDA? I besvarelsen bedes ministeren ligeledes besvare følgende spørgsmål:

A. Hvordan vurderer ministeren forløbet beskrevet i artiklen, og de alvorlige brud på ar-

bejdsmiljøloven, der beskrives?

B. Hvilke initiativer burde virksomheden have taget for at forebygge arbejdsulykkerne/

arbejdsskaderne?

C. Hvordan vil ministeren fremadrettet sikre, at det kemiske arbejdsmiljø og arbejdsmiljø-

loven forbedres både generelt og på den pågældende virksomhed?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Juhl (EL).

På udvalgets vegne

Kasper Sand Kjær
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